

*Main panel – English:*

# Pr **Astringent Powder**

**VETERINARY USE ONLY**

**ANTIBIOTIC**

**DIN 00142719**

**NET CONTENTS: 340 g**



## **ACTIVE INGREDIENTS:**

Each 340 g contains:

Sulphaguanidine.....	2.88 g
Catechu.....	3.36 g
Quebracho.....	117.53 g
Kaolin.....	16.79 g
Charcoal.....	119.93 g

## **INDICATIONS:**

An effective intestinal antiseptic and astringent for the treatment of diarrhea in young calves and other animals.

## **DOSAGE AND ADMINISTRATION:**

*To reduce the development of antimicrobial resistance and maintain effectiveness, use this antibiotic prudently and for the shortest duration required to achieve the desired clinical outcome.*

For calves, best given by placing a tablespoon (9.8 g) of the powder well back on the tongue two to three times daily. For mature cattle and horses, 2 to 4 tablespoons (20-39 g) shaken well with a small volume of cold water as a drench. For dogs, lambs and pigs, 1 teaspoon (2.6 g) of powder placed on the tongue two or three times daily.

## **WARNINGS:**

Milk taken from treated animals during treatment and within 96 hours after the latest treatment must not be used in food. Treated animals must not be slaughtered for use in food for at least 10 days after the latest treatment with this drug. Do not use in laying birds. Sulfonamides can cause allergic reactions in sensitized individuals. When handling the product, avoid inhalation, oral exposure and direct contact with skin or eyes. Keep out of reach of children.

**STORAGE:** Store at room temperature (15°C - 30°C). Protect from excessive heat and moisture.

**MTC PHARMACEUTICALS**  
Cambridge, Ontario N3C 2W4

*Main panel – French:*

## Pr **Astringent Powder**

**USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT**  
**ANTIBIOTIQUE**

**DIN 00142719**

**CONTENU NET : 340 g**

### **INGRÉDIENTS ACTIFS :**

Chaque 340 g contient :

Sulfaguanidin.....	2,88 g
Catéchu.....	3,36 g
Québracho.....	117,53 g
Kaolin.....	16,79 g
Charbon de bois.....	119,93 g

### **INDICATIONS :**

Antiseptique et astringent intestinal efficace pour le traitement de la diarrhée des veaux et des autres animaux.

### **POSOLOGIE ET MODE D'ADMINISTRATION :**

*Pour réduire le développement de résistance aux antimicrobiens et maintenir l'efficacité de cet antibiotique, l'utiliser avec prudence et pendant la plus courte durée de temps requise pour obtenir le résultat clinique attendu.*

Veaux, une cuillerée à soupe (9,8 g) de poudre au fond sur la langue, deux ou trois fois par jour. Vaches et chevaux 2 à 4 cuillerées à soupe (20-39 g) de poudre bien mélangée à un peu d'eau froide. Faire boire le breuvage. Chiens, agneaux et cochons, une cuillerée à thé (2,6 g) au fond de la langue deux ou trois fois par jour.

### **MISES EN GARDE :**

Le lait provenant des animaux traités qui est extrait pendant le traitement et dans les 96 heures après administration de la dernière dose ne doit pas être utilisé comme aliment. Les animaux traités ne doivent pas être abattus à des fins alimentaires dans un délai d'au moins 10 jours après le dernier traitement avec ce médicament. Ne pas administrer aux oiseaux en période de ponte. Les sulfamidés peuvent causer des réactions allergiques chez les individus sensibilisés. Lors de la manipulation du produit, éviter l'inhalation, l'exposition orale et le contact direct avec la peau ou les yeux. Garder hors

de la portée des enfants.

**ENTREPOSAGE** : Entreposer à température ambiante (15°C - 30°C). Protéger contre la chaleur excessive et l'humidité.

**MTC Pharmaceuticals**  
Cambridge, Ontario N3C 2W4  
8370C

**Lot      Exp**